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Vi er din lokale 
specialist i  
spiseborde og stole.
Kom ind og se vores 
store udvalg.

Mandag - torsdag  10.00-17.30
Fredag 10.00-18.00 · Lørdag 10.00-14.00
Søndag 1. og sidste søndag i hver mdr. 11.00-15.00

Navervej 18 · 7451 Sunds 
Tlf.: 97 14 17 00
 www.møbler.dk

Velkommen hos

MØBLÉR SUNDS MØBLER  
Vi er din lokale 

Møblér  
Sunds Møbler  er garanti for råd  og vejledning. Vi ved hvad vi snakker om!

TØMRERMESTERENS KØKKENBUTIK
Heva tilbyder totalløsning 
og gi’r dig en fantastisk 
ombygnings-oplevelse
Slip for bøvlet med at koordinere  
håndværkere.  

Heva sørger for det hele: 
tømrer, murer,  
elektriker, vvs, maler,  
gulv - og døre og  
vinduesudskiftning.

TØMRERMESTERENS KØKKENBUTIK
FUNGERER

INDRETNINGEN  
I DIT KØKKEN?

lågeskift &
ny bordplade

- KAN VÆRE EN  
LØSNING  
FOR DIG!

- KAN VÆRE EN 
LØSNING 
FOR DIG!

FÅ ET
TILBUD

VORES KUNDERS
ANBEFALINGER

4,5 STJERNER
UD AF 5 PÅ  
HÅNDVÆRKER.DK

TOTALLØSNING

ERIK HEDEVANG
Teglvænget 107E, Herning, 4025 3330

www.heva.dk, www.unikkøkken.dk

Heva sørger for det hele: 

elektriker, vvs, maler, 
gulv - og døre og 
vinduesudskiftning.

HÅNDVÆRKER.DK

Multicenter Sunds og 
Sunds IF undersøger 
mulighed for at deles 
om deres ansatte

AF JESPER WIND
jwi@herningfolkeblad.dk

SUNDS I den ene ende af  byen lig-
ger det store Multicenter Sunds med 
idrætshaller, fitness, mødelokaler og 
forsamlingshus.

I den anden ende af  Sunds ligger 
byens fodboldklub Sunds IF med klub-
hus og fodboldbaner.

I dag har de to største udbydere af  
idræt hver deres ansatte til at passe 
faciliteterne. 

I fremtiden skal Sunds IF og Multi-

center Sunds gå sammen om at løfte op-
gaven med at drifte de to idrætsanlæg.

I byens interesse
Lars Krog er formand for bestyrelsen 
i Multicenter Sunds. Han fortæller, at 
man på multicentrets repræsentant-
skabsmøde for nylig blev præsenteret 
for og gav grønt lys for, at  man arbej-
der videre med planerne om en fælles 
driftsorganisation. 

- Vores centerleder Jack (Madsen, 
red.) går på pension inden for det næ-
ste års tid. Han har to ansatte. Jeg tror, 
at det må være i byens interesse, at vi 
optimerer driften af  vores bygninger. 
Og vores repræsentantskab tog godt 
imod tanken, fortæller Lars Krog.

Brobygning
Hos Sunds IF har ordførende formand 
Ole Olesen og bestyrelsen endnu ikke 

fået spurgt generalforsamlingen om 
holdningen til, at man indleder et 
tættere samarbejde med Multicenter 
Sunds.

- Jeg ser det her som brobygning og 
som udtryk for rettidig omhu. Det er 
ikke en spareøvelse, men udvikling og 
en fremtidssikring. Jeg tror, at nu vil 
det være godt at blive gift, siger Ole 
Olesen om samarbejdet med Multi-
center Sunds, der huser mange af  de 
øvrige foreninger i byen.

Hjælp til frivillige
Lars Krog bemærker om planerne, at 
en fælles driftsorganisation kan være 
en fordel også for de frivillige.

- Vi må jo erkende, at det ikke bliver 
nemmere at få frivillige til at gøre en 
indsats. Og en fælles driftsorganisa-
tion er mindre sårbar overfor sygdom 
hos de ansatte, siger Lars Krog.

Per Vinsløv Nielsen styrer i dag de 
praktiske ting i Sunds IF ene mand 
med hjælp fra frivillige.

- Et større samarbejde om de »døde 

ting« er nødvendigt. Det vil også give 
os frivillige flere timer til at arbejde 
med klubbens udvikling frem for, at vi 
drukner i daglig drift, siger Ole Olesen.

Arbejder på et  
praktisk ægteskab

 | Et nyt samarbejde på tværs af Sunds er under opsejling. Sunds IF og 
Multicenter Sunds arbejder på en fælles drift af idrætshal og fodboldbaner. Fra 
venstre - i det der i dag er er dommernes omklædningsrum i det gamle klubhus’ 
handicaptoilet hos Sunds IF - klubbens ordførende formand Ole Olesen, 
formand for Multicenter Sunds Lars Krog og Anders Knudsen fra Sunds IF.  
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AF JESPER WIND
jwi@herningfolkeblad.dk

SUNDS Spiller du fodbold i Sunds, 
skal du klæde om hjemmefra og køre 
hjem i bad efter træningen.

 Der er ikke omklædningsrum nok 
i klubhuset på Skalmejevej.

- Og vi har indrettet handicaptoi-
lettet til omklædning for dommerne, 
fortæller fodboldklubbens ordføren-
de formand Ole Olesen.

Seks nye omklædningsrum
Inden for de næste uger vil klubben 
sende en ansøgning ind til Herning 

Kommune om hjælp til udvidelse og 
renovering af  Idrætscenter Vest, en 
ny forplads ved klubhuset og gøre 
multibanen ved kunstbanen færdig. 
Anders Knudsen, medlem af  fod-
boldklubbens bestyrelse og tovhol-
der på byggeprojektet fortæller, at de 
første overslag på projektet ligger på 
6,9 millioner kroner før moms.

- Vi vil bygge til med godt 200 
kvadratmeter. Det skal give seks 
nye omklædningsrum. Kantinen 
skal også udvides, og vi vil gerne 

have flere mødelokaler, fortæller 
Anders Knudsen under en rundvis-
ning i klubhuset. Den fører én ned 
ad mørke gange og ind i små om-
klædningsrum, hvor slidte fliser i 
små bruserum er dagens ret.

Forventer hjælp
Sunds IF tog i efteråret klubbens nye 
kunstbane Kyocera Park i brug. Den-
gang samlede byen og klubben selv 
over 60 procent af  pengene sammen 
til kunstbanen, der kostede 4,3 mil-

lioner kroner. Ordførende formand 
Ole Olesen bemærker, at klubbens 
andel af  betalingen ligger langt over 
det, andre idrætsklubber i Herning 
Kommune afkræves

- Vi har en forventning om at 
få hjælp fra kommunen. Man kan 
ikke forvente, at Sunds by igen vil 
støtte så meget, som byen gjorde 
med kunstbanen. Vi håber, at der er 
politisk vilje i Herning Byråd, siger 
Ole Olesen.

Sunds IF vil sætte turbo på byggeri
Sunds IF vil udvide gammelt nedslidt 
klubhus for 6,9 millioner kroner

HOLDÅND


